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Zápis z 11. zasedání Akademického senátu ŠAVŠ 

Datum zasedání: 24. ledna 2022 (proběhlo prezenčně) 

 

Přítomni: J. Bradáč, J. Bokšová, J. Fábry, M. Juhas, J. Přikrylová, V. Braun, 
A. Štutzbartová 

 

Omluveni: P. Kasal, O. Holík, K. Fajtlová, V. Novotná 

Hosté: rektor P. Mertlík 

 
 
Program: 

1. Úvodní slovo. 

2. Slovo pana rektora o plánované výuce v LS 2021/2022. 

3. Volby do Akademického senátu ŠAVŠ. 

4. Různé. 

 

Ad 1)  

Předseda Akademického senátu přivítal všechny přítomné senátory, a také hosta, 
rektora P. Mertlíka. 

 

Ad 2)  

Pan rektor informoval senátory, že v letním semestru 2021/2022 je zatím plánována 
prezenční forma výuky. Případné změny budou provedeny v souladu s vládními 
opatřeními. Totéž se týká i konání promocí.  

 

Ad 3)  

Vzhledem ke končícímu funkčnímu období Akademického senátu byly naplánovány 
nové volby, které se budou konat v první polovině května 2022. Přesný termín bude 
vyhlášen a zveřejněn do konce února 2022. Předseda Akademického senátu jmenoval 
pro organizační zajištění voleb tříčlennou volební komisi ve složení M. Juhas, 
J. Přikrylová a V. Braun. Volební komise ve spolupráci s předsedou připraví technické 
a organizační zajištění voleb včetně jejich propagace. Akademický senát vyzývá 
vyučující, aby propagovali mezi studenty volby do Akademického senátu. 
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Ad 4)  

Senátor V. Braun přednesl zprávy ze Studentské komory Rady Vysokých Škol. 
Studentští zástupci ŠAVŠ se zúčastnili oslav k výročí 17. listopadu 2021 v Praze. Dne 
16. listopadu 2021 bylo zasedání SK RVŠ v Praze, po kterém následoval koncert 
Studenti Sametu v paláci Žofín. Na koncertu byly předány ceny Jana Opletala, výherci 
byli Michal Nguyen z Univerzity Palackého v Olomouci a Pavel Švanda in memoriam. 
Dne 17. listopadu 2021 se studenti zúčastnili pokládání věnců u Hlávkovy koleje 
k uctění studentských obětí a následného studentského pochodu k Žitné ulici. Ve 
čtvrtek 18. listopadu 2021 proběhl online sněm RVŠ a další den proběhla Konference 
akademických senátorů na půdě Vysoké školy ekonomické v Praze. V prosinci 2021 
proběhlo výjezdní zasedání SK RVŠ v Brně, jehož součástí byla prohlídka 
farmaceutické fakulty, která nově patří pod Masarykovu Univerzitu v Brně. Další den 
proběhla prohlídka CEITEC nanotechnologie v areálu VUT Brno a následoval sněm 
SK RVŠ. Zástupci ŠAVŠ Vlastimil Braun a Kristína Fajtlová byli přítomni na všech 
událostech výše popsaných.  

Pan rektor P. Mertlík v souvislosti se Studentskou komorou informoval senátory o 
problematice nostrifikací dokladů o dosaženém vzdělání, které jsou podmínkou pro 
zahraniční studenty, kteří chtějí studovat na ŠAVŠ. Veřejné VŠ s institucionální 
akreditací mají možnost uznávat vzdělání bez nostrifikace. Rozšíření této možnosti pro 
ostatní VŠ včetně soukromých bude znovu projednáváno na RVŠ. Dále informoval, že 
také Národní plán obnovy v oblasti finanční podpory počítá v současnosti pouze s 
veřejnými VŠ. V souvislosti s tím, požádal rektor studentské senátory, aby podporovali 
ve Studentské komoře myšlenku rozšíření uznávání vzdělání bez nostrifikace i pro 
soukromé VŠ, a také rozšíření poskytování dotací i pro soukromé VŠ. 

 

Zapsal: J. Bradáč 
Zkontroloval: J. Fábry 

 
Ing. Josef Bradáč, Ph.D. 
Předseda akademického senátu  

 

Vlastimil Braun 
Místopředseda akademického senátu 

 


